
From:                                 Frans Houben 
Sent:                                  Sun, 21 Apr 2024 18:15:46 +0200 
To:                                      VDL Griffie 
Subject:                             Burgerinitiatief Ransdaal 
Categories:                       Verwerken ter kennisname raad bij Ingekomen + relatie leggen in 
zaaksysteem;Wachten op registratie DIV 
 

 

 

 
Beste griffier,  
 
Wij zijn burgerinitiatief Ransdaal  
(voorheen Initiatiefgroep Ransdaal) en zijn sinds 2016 bezig om de Theresiaschool in 
Ransdaal een toekomst te bieden.  
Hier zijn de afgelopen jaren veel gesprekken gevoerd met de politiek, raadsleden, 
wethouders, burgemeester, ambtenaren, verenigingen van Ransdaal, bibliotheek, 
omwonenden,  stichting ‘t Wouves en Innovo  
 
Ook zijn er heel wat toezeggingen gedaan, raadsbesluiten genomen, moties 
aangenomen en amendementen aangenomen door de raad. 
Na veel werk verricht te hebben staan wij na 8 jaar nog steeds met lege handen. 
Afgelopen dinsdag was voor ons de welbekende druppel die de emmer deed overlopen. 
Wethouder Coenen heeft samen met zijn ambtenaren Thom Zeguers en Miriam Ooijen 
ons medegedeeld dat de school op zijn vroegst in 2034 wordt gebouwd. 
Dit in tegenstelling tot toezeggingen die wij voorheen van  ambtenaren op papier 
hebben gekregen. 
Wij hebben nog het voorstel gedaan om het plan van 2022 waar de gemeenteraad een 
raadsbesluit op heeft aangenomen, om dit uit de lade te halen en uit te voeren. Hier 
werd niet eens de moeite genomen om dit voorstel te overwegen. Het antwoord werd 
nogmaals herhaald, 40 jaar afschrijven van een nieuwe school is goedkoper dan het 
plan van 2022. Laat het plan van 2022 ook nieuwbouw zijn met renovatie van de huidige 
school. Wij zijn van mening dat het gedeelte nieuwbouw ook in 40 jaar kan worden 
afgeschreven. 
 

 U ontvangt niet vaak e-mail van derbult@gmail.com. Meer informatie over waarom dit belangrijk is  

 
Deze e-mail komt van een externe partij. Open geen documenten en klik niet 
op links tenzij u de e-mail verwacht en zeker weet dat de inhoud veilig is! 
Neem bij twijfel contact op met de helpdesk. 
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Wij verzoeken de gemeenteraad om ons op zeer korte tijd uit te nodigen bij een 
openbare vergadering. 
Hier willen wij graag ons verhaal doen en uitleggen hoe belangrijk deze school met de 
nieuwe bijbouw is voor de Ransdaalse gemeenschap 
 
Ook willen wij de gemeenteraad uitnodigen om de school in Ransdaal te bezoeken.  
 
Graag zien wij uw reactie tegenmoet. 
 
Met vriendelijke groet  
Burgerinitiatief Ransdaal  
 
Frans Houben  
0610727962 


